
Geachte heer / mevrouw, 
 
Vooruitlopend op de inspraakmogelijkheid tijdens de raadsvergadering op 22 februari aanstaande 
stuur ik u hierbij als bijlage reeds enkele opmerkingen van de vereniging "Bespaar ons lawaai"". 
Ik wil u verzoeken deze bijlage aan de fracties te doen toekomen. 
 
Bij voorbaat dank en met vriendelijke groet, 
Henk Vaandrager 
 
 
--------------------------------------------------- 
Middenmeer, 12 februari 2018 
 
 
 
Aan de fracties van de gemeenteraad van Hollands Kroon 
 
 
Geachte dames / heren, 
 
Door toeval en door krantenberichten is ons ter ore gekomen dat tijdens de raadsvergadering van  
22 februari aanstaande onder andere het motorcrossterrein op de agenda zal staan. Van de kant van 
de gemeente zijn wij hierover niet geïnformeerd.  
Van derden is ons eveneens ter ore gekomen dat een toevallig aldaar wonende medewerkster van de 
gemeente even haar buren moest informeren. 
 
In het bij de stukken voor de vergadering gevoegde "Business plan MC Noord-Holland" wordt bij de 
berekening van de geluidsbelasting telkens uitgegaan van een etmaalwaarde. Dit verdoezelt de 
feitelijke hoeveelheid geluid die op het terrein tijdens het crossen zal worden geproduceerd. 
Een veel duidelijker en correcter beeld van de geluidsbelasting zal ontstaan door de 
geluidscontouren tijdens het crossen in beeld te brengen. Daaruit zal blijken dat de geluidsbelasting 
op de omgeving, ondanks hoge geluidswallen, aanzienlijk hoger, voor omwonenden zelfs 
onaanvaardbaar hoog is. 
 
Het geeft ons zorg dat tot op dit moment aan de aanwezigheid van het nabij gelegen gas 
compressiestation met bijbehorende leidingstraat  kennelijk geen aandacht is besteed.  Wij menen 
gegronde reden te hebben  om te vermoeden  dat als dit wel gebeurd zou zijn,  de kaart van de 
crossbaan er geheel anders zou hebben uitgezien. 
 
Daar nog veel andere opmerkingen met betrekking tot het agendapunt "crossterrein" zijn te maken 
menen we dat alleen om bovenstaande redenen reeds het twijfelachtig is of over het agendapunt 
met voldoende kennis en inzicht kan worden gediscussieerd. 
Tijdens de inspraakronde hopen we nog enkele zaken aan de orde te stellen naar aanleiding van de 
bij de agenda gevoegde stukken. 
 
 
Namens "Bespaar ons lawaai" , 
Fred Metz 
Henk Vaandrager 
 
 
  



 
 


